
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 15. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AL
Er ministeren enig med direktøren i Boligkontoret Danmark, Michael Demsitz,
der til DR den 17. oktober 2016 udtalte: ”Det, der bekymrer os mest, er, at en
stor del af de mennesker, der ikke har betalt husleje nu, heller ikke kan skaffe
penge længere henne. Og det betyder jo, at de bliver sat ud af deres boliger
og ender på gaden”, jf. artiklen ”Efter kontanthjælpsloftet: Flere har ikke betalt
husleje”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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